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                                             Протокол №7 
 
 

 

Днес, 04.12.2020г., от 17:30 часа в Електронната учителската стая., в 
изпълнение на чл.267,ал.1 от Закона за предучилищното и училищното 

образование, се проведе заседание на Обществения съвет при СУ „Д-р 

Петър Берон“, Тополовград. 
В него взеха участие 5 членове на Обществения съвет и директорът 

на училището: г-жа Слава  Ангелова Славова,  г-жа Таня Иванова 

Меракова,  г-н Стамо Ангелов Стамов, г-жа Мария Желязкова Атанасова, 

г-жа Виолета Господинова Господинова и г-жа Соня Пулева-Божилова, 
директор на училището.  

 

Членовете на Обществения съвет обсъдиха актуални въпроси, 

свързани със следния  

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Отчет на разхода на бюджетни средства за третото тримесечие 

на бюджетната 2020 година, разгледан и одобрен на 

Педагогически съвет (Протокол № 2 /12.10.2020г.) 

                                                Докладва: Директорът 
2. Обсъждане на предложения за план-приема за учебната 

2021/2022г. за паралелките с прием след 7. клас /основно 

образование/, разгледан и одобрен на Педагогически съвет 

(Протокол №4/02.12.2020г.)  
                                               Докладва: Директорът  

 

По точка първа от дневния ред Директорът даде думата на г-жа 
Маргарита Георгиева да запознае членовете на Обществения съвет с 

постъпилите приходи и направените разходи през отчетния период.  

Госпожа Соня Пулева-Божилова посочи, че приключват 

ремонтните дейности на стойност 40 000 лв. на покрива на УПК на 
училището. Съобщи, че ще бъде изградена Комисия, която да приеме 



качественото изпълнение на обекта след проверка на неблагоприятни 

метеорологични условия. 
Директорът посочи планираните разходи за последното 

тримесечие: 

– Подмяна на електрическите лампи във всички учебни стаи; 
– Закупуване на пейки/канапета за коридорите; 

– Закупуване на нов лек автомобил за сумата 30 000 лева; 

– Закупуване на компютри и принтери за нуждите на учителите 

и канцеларията; 
– Подмяна на дървената дограма на УПК на стойност 20 000 

лева; 

– Закупуване на пет отоплителни тела за коридорите. 
Директорът подчерта,че разходите ще бъдат реализирани само при 

наличие на средства към края на бюджетната година.  

                                  

                                Становище                                                          

на Обществения съвет при СУ „Д-р Петър Берон“, Тополовград 

 

На основание чл.16, т.10 от Правилника за дейността на 
Обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият 

съвет прие и одобри отчета за разхода на бюджетни средства за третото 

тримесечие на 2020 година.  

. 
  

 

След проведеното гласуване се получиха следните резултати: 
Брой гласове „за“ – 5 

Брой гласове „против“ – 0 

Брой гласове „въздържал се“ – 0 

 
 По точка втора от дневния ред  г-жа Соня Пулева-Божилова 

запозна членовете на Обществения съвет с план-приема за следващата 

учебна 2021/2022г., който включва: 

 Една професионална паралелка от 26 ученици в дневна форма  
на обучение по професия: код 5210301 „Металорежещи машини“, 521 

„Металообработване и машиностроене“ по Рамков учебен план за 
професионално образование без интензивно и без разширено изучаване на 

чужд език /Приложение №8/ към чл.12, ал. 2, т.8 от Наредба 

№4/30.11.2015г. за учебен план, със срок на обучение 5 години, по рамкова 

програма „В“, степен на професионална квалификация – втора със 
следните балообразуващи предмети: удвоен брой точки от НВО по БЕЛ и 

математика, оценката по физика и астрономия и оценката по химия и 

опазване на околната среда от свидетелството за основно образование, 



превърнати в брой точки, съгласно чл. 9, ал.10 от Наредба №11 от 

01.09.2016г. за оценяване на резултатите от обучението на учениците. При 
равен бал се взема оценката по биология и здравно образование; 

 Една професионална паралелка от 26 ученици в дневна форма 
на обучение по специалност 5250201 „Автотранспортна техника“, 

професия 525020 „Монтьор на транспортна техника“, направление 525 

„Моторни превозни средства, кораби и летателни апарати“, по Рамков 

учебен план за професионално образование без интензивно и без 
разширено изучаване на чужд език/Приложение №8/към чл.12, ал.2,т.8 от 

Наредба №4/30.11.2015г. за учебния план, със срок на обучение 5 години, 

по рамкова програма „В“, степен на професионална квалификация – втора, 
със следните балообразуващи предмети: удвоения брой точки от НВО по 

БЕЛ и математика, оценката по физика и астрономия и оценката по химия 

и опазване на околната среда от свидетелството за средно образование, 

превърнати в брой точки, съгласно чл. 9, ал. 10 от Наредба №11 от 
01.09.2016г. за оценяване на резултатите от обучението на учениците. При 

равен бал се взема оценката по биология и здравно образование. 

 Една профилирана паралелка с профил „Обществени  
науки“ от 26 ученици в дневна форма на обучение по рамков учебен план 

за профилирано образование без интензивно и без разширено изучаване на 

чужд език./Приложение №7/ към чл.12, ал. 2, т. 7 от Наредба 
№4/30.11.2015г. за учебния план, със срок на обучение 5 години, със 

следните балообразуващи предмети  – удвоения брой точки от НВО по 

БЕЛ и математика, оценката по история и цивилизации и география и 

икономика от свидетелството за основно образование, превърнати в брой 
точки, съгласно чл. 9, ал. 10 от Наредба № 11/01.09.2016г. за оценяване на 

резултатите от обучението на учениците. При равен бал се взема оценката 

по математика. 

 Г-жа Соня Пулева-Божилова изтъкна, че посочените паралелки са 
подходящи за нашето учебно заведение – брой ученици, подготвени 

учители и добра материално-техническа база. 

                                

                                     Становище                                                          

на Обществения съвет при СУ „Д-р Петър Берон“, Тополовград 

 

На основание чл.16, т.10 от Правилника за дейността на 
Обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият 

съвет прие и одобри така предложения план-прием за учебната 2021/2022г. 

. 
  

 

След проведеното гласуване се получиха следните резултати: 

Брой гласове „за“ – 5 



Брой гласове „против“ – 0 

Брой гласове „въздържал се“ – 0 
 

 

 
 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито. 

  

 
 

Председател на ОС ………...... 

                      /Стамо Ангелов / 
 

Протоколчик: ……………….. 

                       /Таня Меракова / 
 


